
Agenda 19 september 2023

Aanwezig: (Guus, Steven) Lotte, Xenia, Nicole, Miroya, Merel, Fabian

Afwezig: -

Locatie: Zoom

Vergadering geopend om: 19:02

1. Hoe gaat het en voorstelrondje (1)

2. Vaststellen agenda (4)

Vastgesteld

3. Vaststellen notulen 22 augustus(4)

Doorschuiven

4. Actiepunten vorige vergadering

Miroya zegt dat Merel (en Guus) de LB contracten nog moeten afmaken, en dus eentje voor Steven ook

nog. Merel vraagt of iemand met haar mee kan kijken naar dat contract, Miroya zegt app

mij maar even.

Miroya zegt dat er staat dat er staat dat we in het jaarplan zouden opnemen of ze uitjes krijgen,

onduidelijk wat het nu precies is. Merel kan het in de notulen opzoeken. Lotte zegt dat het was een

vaste commissie 1x per jaar. Nicole zegt misschien niet in de kalender zetten maar zin toevoegen dat er

voor afdelingen en commissies de mogelijkheid is om een bindende activiteit te doen.

5. Nabespreken (1, 2)

a. Nieuwe ledendag en afdelingendag

i. Steven vond het wel nuttig, maar vond aan het begin weinig interactie met de

persoon die zou helpen met de brainstorm. Miroya vond het op zich heel leuk de

ochtend, maar als er een vervolgsessie aan vast moet zitten voelt het niet heel

nuttig omdat mensen waarschijnlijk daar niet gaan komen - activiteit om het uit

te kristalliseren. Handiger als het in een keer klaar is volgende keer. Voor de rest

vond ze de dag goed geslaagd, maar betere overgangen volgende keer vooral voor

nieuwe leden. Maar combi afdelingendag en nieuwe ledendag was wel succesvol.

Er waren een 7-10 nieuwe leden, meer dan aangemeld. Xenia heeft positieve

signalen terug ontvangen. Aanwezige lb leden zaten wel laag in energie door

omstandigheden.

6. Discussiepunten (2)

a. Overdracht Guus wie doet wat - Guus

i. Dit is grotendeels al verdeeld in slack. Guus geeft Steven wat context. Google

Workspace en Slack beheer is overgedragen aan Merel. Guus moet nog uit de

whatsapp groepen gehaald worden -Xenia gaat dit doen. Er wordt een nieuwe

LB appgroep aangemaakt. Tussentijd terwijl Steven nog interim is houden Merel

en Xenia toegang tot de bank omgeving, omdat je hiervoor ingeschreven moet

zijn bij de KvK. Merel of Xenia zet de gegevens in Triodos en keuren die goed.

Guus zegt dat we normaal gesproken interim niet inschrijven bij KvK maar dat
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het nu met de bank wel handig is. Iedereen is hiermee akkoord. Creditcard wordt

op naam van Xenia gezet.

ii. Interim penningmeesters wel inschrijven bij KvK - 6 voor, 0 tegen, 0 onthouden

iii. We hebben het ook nog over de appgroepen gehad zegt Nicole, alleen uit de

congres appgroepen voor PvdD congres de rest qua PINK! appgroepen is prima.

iv. Steven en Guus dragen over na het PvdD congres

v. Xenia vraagt pakt Guus de begroting op met Steven? Ja

b. Bespreken kerstpakket leden - Miroya

i. Dit stond in het jaarplan van 2023. Als er budget voor is vind Miroya het wel een

leuk idee als we heel kleinschalig dit naar leden sturen met uitnodiging voor

nieuwjaarsborrel. Nicole vind alle leden vrij veel, willen we het echt naar alle

leden doen of bijvoorbeeld alle leden een kaartje en dan actieve leden wat

groters? NB had hetzelfde gedaan vorig december, dat was op zich wel leuk (niet

voor Xenia, zij heeft alle adressen opgeschreven was niet leuk). Lotte stelt voor

om het op aanvraag te doen, dat leden kunnen aangeven dat ze een pakketje

willen ontvangen. Steven denkt dat er mogelijk partijen zijn die dat willen

sponsoren. Nicole zou sponsoring niet doen, weet ook niet hoe het zit met

wetgeving. Maar als het van eigen budget kan dan liever dat. Guus zegt dat als we

verzendkosten alleen al rekenen dat het 8000 euro is, vraagt zich af of dat het

waard is. Misschien wel iets leuks bij de nieuwjaarsborrel geven. Zegt ook dat

wereld melkdag en TK verkiezingen niet in het jaarplan stond. Miroya denkt dat

de reden is dat we dit idee hadden opgeschreven dat het een aanleiding is om

naar de borrel te gaan. Merel denkt dat als je zegt dat kerstpakketjes bij de

nieuwjaarsborrel zijn dat het hetzelfde effect heeft. Guus denkt dat het misschien

zelfs beter werkt, en vind het zonde om daar geld aan uit te geven. Nicole denkt

dat het het wel waard is om hierin te investeren voor activeren van leden. Wel

kijken naar een realistisch budget per persoon. Zouden zelfs nog een limiet op

kunnen zetten - max 100-150 oid. Miroya vind dat een mooi voorstel. Lotte vind

het op zich een goed idee van Nicole, maar sluit zich wel aan bij Merel om het als

incentive te doen om naar de borrel te gaan. Guus denkt dat we moeten nadenken

hoeveel verlies we willen leiden dit jaar - we hebben nog 14.000 euro dit jaar en

ook nog congres en verkiezingen. Miroya kan wel instemmen met het idee van

Merel als het verzendkosten scheelt. Stelt voor om bijvoorbeeld

afdelingsbestuurders die niet kunnen komen wel nog wat te sturen - wordt

instemmend geknikt. Xenia zou voorstellen om afdelingsbesturen en

mogelijk actieve commissies sowieso iets te sturen en dan daarnaast

dus voor de nieuwjaarsborrel. Miroya moet de kerstpakketten dan

verzinnen zegt Xenia, Steven biedt aan te helpen met brainstormen.

Lotte zegt over de sponsoring dat je wel bij bedrijven die in het verlengde liggen

van onze idealen waar we sowieso al wat zouden kopen vragen om korting.

c. Gezelligheids activiteit plannen - Merel

i. Merel maakt een datumprikker

Guus verlaat de vergadering :((((

d. Bespreken nieuwjaarsborrel organiseren - Miroya

i. Wie wil dat organiseren? Fabian, Miroya, Merel, Steven
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ii. Locatie dichterbij dan Dordrecht. Steven stuurt een locatie door

iii. Nicole denkt dat er over na gedacht kan worden over of er überhaupt een spreker

nodig is. Misschien als een van de nieuwe kamerleden kan

e. Bespreken en besluiten met JFVD bij verkiezingsdebatten zijn - Xenia

i. We hadden het beleid dat we verkiezingsdebatten wel zouden doen maar

voorzitter dwars maakte punt dat dit juist een punt is om een punt te maken.

Moeten we dit heroverwegen?

ii. Nicole vind dat sinds het vaststellen van het beleid dat (J)FVD nog een

ondergrens door zijn gezakt. Goede argumenten om in principe te weigeren. Lotte

zou hier alleen voor zijn als er een schriftelijk afspraak en bevestiging is van

DWARS en JS dat zij dit ook doen, dus collectieve afspraak en garantie dat

iedereen zich daaraan houdt. Nicole zegt dat we ook kunnen doen dat we wel

altijd de vraag stellen of ze zijn uitgenodigd en aangeven dat we dat liever niet

hebben, en dan kijken als het zo ver is. Lotte vind het lastig als we zeggen we

kijken wel of ze überhaupt worden uitgenodigd. Xenia zegt dat ze denkt dat we

het in principe niet doen en JS ook vragen of ze dat ook doen, DWARS gaat

sowieso verder dan ons hierin. Lotte is het daar niet mee eens, Steven, Merel en

Fabian sluiten zich daarbij aan. Fabian denkt dat we vastgesteld moeten hebben

dat we boycotten met DWARS en JS.

iii. Xenia gaat overleggen met DWARS en JS en Radicaal, en dat wij dus

geen debatten willen doen met JFVDmaar dit wel een collectief beleid

moet zijn

f. Bespreken hoe verhouden we ons tot andere pjo’s tijdens de verkiezingen - Xenia

i. Sommige voorzitters willen veel samenwerken met DWARS en JS, Xenia vind

vooral met debatten, manifest oid maar nu niet veel borrels samen gaan doen.

Nicole vraagt wat het probleem is met een borrel samen organiseren. Xenia zegt

een borrel is geen probleem, maar het sentiment wat ze kreeg was dat mensen

eigenlijk willen aansluiten bij de linkse samenwerking. Nicole zegt nee. Xenia

zegt dus wel verkiezingsdebatten.

g. Manifest aan partijbestuur / welke punten geven we mee - Xenia

i. Idee van Nicole om een lijstje op te stellen met punten die we mee willen geven

aan het partijbestuur en een lid had het over een manifest met input. Nicole vindt

het lastig om een manifest vanuit de leden te sturen omdat niet alle PINK! leden

PvdD leden zijn. Ze denkt dat we nu vooral moeten zorgen dat we contacten

hebben met de relevante mensen. Ze denkt dat als leden input hebben ze dat zelf

moeten melden bij het pb, we kunnen ze wel zeggen dat ze mogen mailen en dat

we kijken of we het mee kunnen nemen. Miroya stelt voor om wel jongeren

thema’s mee te nemen en te delen. Ze heeft wel met Michiel gebeld en dat er wel

een lijn uitgezet wordt over waarom er zo weinig jongeren op de lijst staan. Nicole

denkt dat we hier geen manifest over hoeven te schrijven maar gewoon moeten

zorgen dat we regelmatige gesprekken hebben met het pb en daar moet bij

genotuleerd worden. Duidelijk maken dat het tweerichtingsverkeer is. Xenia zegt

al afgesproken te hebben maandelijks te bellen met Michiel. Lotte denkt dat het

wel dingen zijn die we kunnen meegeven, en wel kijken wat we kunnen meegeven

vanuit hoe wij de samenwerking zien. Miroya denkt dat het wel goed is om terug



Agenda 19 september 2023

te koppelen aan onze leden, dat we geen manifest gaan doen en dat we in nauw

contact zijn met het bestuur. Lotte vraagt of we nog wel willen dat leden als ze

input hebben dat ze ons kunnen mailen. Xenia zegt dat in de nieuwsbrief te

zetten, Miroya zegt ook DGG maar wel dat ze moeten mailen. Nicole zegt dat het

haar belangrijk lijkt om ook breder met het bestuur contact te hebben.

ii. Wie maakt een opzetje wat we willen mee geven aan het bestuur en hoe - Nicole

wil hier een start mee maken

Miroya verlaat de vergadering

h. Kascommissie vacature

i. Wie wil dit op zich nemen? Lotte

ii. De kascommissie moet op het congres vastgesteld worden. Het andere

kascommissielid moet worden ingelicht over wat we nu gaan doen - Steven

gaat dit doen.

7. Besluiten (4)

a. Kandidatencommissie vaststellen - Merel

i. 5 voor, 0 tegen, 0 onthouden

8. WVTTK

- Huilen afscheid Guus

- Xenia heeft dit net al gedaan

- Vegan Masters

- Nu niet relevant, zonder Guus kunnen we niks

- NJR machtiging ALV - Nicole

- We kunnen eventueel DWARS machtigen. Ze moeten een quorum halen voor

wijzigen statuten en hhr. Nicole zegt het gaat niet over politiek inhoudelijke

dingen maar over de organisatie structuur van NJR. Merel heeft alleen de

kanttekening dat als Nicole iets heel geks vindt. Lotte zou DWARS vragen en als

zij niet willen dan gewoon laten

- Willen we DWARS machtigen en anders niemand - 5 voor, 0 tegen, 0 onthouden

- Verkiezingsdebatten doen - Nicole

- Scherp hebben wie dit zou willen en wie we eventueel van buiten het bestuur

kunnen vragen als ze om jongeren vragen, en dan eventueel iets organiseren voor

voorbereiding. Xenia voor grote debatten in principe

- Wie wil dit van ons doen - Steven, Fabian, Merel, Nicole, en uiteraard Xenia

- Iets organiseren om ons gezamenlijk hiervoor voorbereiden

- Eventueel van buiten bestuur, Nicole wil dit ook op zich nemen. Als mensen

suggesties hebben. Met kanttekening dat dit voor back up is

- Merel zegt dat er een bestandje is waar alle uitnodiging worden bijgehouden

- Moties bezoldiging en hhr statuten - Nicole

- Twee moties die komen vanuit PvdD waarmee afgelopen weken veel mee samen

is gewerkt. Gaat over vergoeding voor bestuur en een voor democratiseringsplan.

Nicole kan beiden nog delen. Kunnen Nicole en Miroya deze indienen? Die over

vergoeding sowieso slecht idee, want we hebben zelf Guus voorgedragen. Komt

wel goed als wij dat niet doen. Democratisering? Kan wel



Agenda 19 september 2023

9. Rondvraag

Lotte zegt dat ze de vraag kreeg bij wie de brul bezorgd kan worden door iemand met een

auto. Merel zegt wel bij haar, stuurt haar adres naar Lotte

Merel gaat het account van Guus deactiveren op Slack en die voor Steven aanmaken. Als

het niet lukt moet hij even aan de bel trekken

Fabian heeft nu repetities op dinsdag en kan daardoor sowieso bij de online vergadering

zijn maar werksessies pas later. Lotte stelt voor om na het congres de vergaderdag te herzien met de

nieuwe bestuursleden

Lotte vraagt of kandidatencommissie leden ook reiskosten vergoed mogen krijgen? Merel

zegt ja, maar dat moet misschien even toegevoegd worden

Xenia voegt toe over verkiezingsdebatten dat het slim is om even na te denken of het wel

een goed idee is om je eerste debat te doen als verkiezingsdebat, wel een goed idee om een keer een

training te doen. Lotte zegt dat het wel kan zijn dat mensen die bij PINK! actief zijn maar ook bij PvdD

vanuit daar gevraagd worden voor debatten en dat we daarvoor nog wel die training kunnen geven.

10. Volgende vergadering plannen

Campagne meetings zijn altijd op dinsdag 20u dus Xenia en Miroya stemmen af hoe ze dat doen

11. Wel/niet openbaar maken

12. Actiepunten volgende vergadering

a. Actielijst

Vergadering gesloten om: 20:34

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1XhKhQ7k8TR6SaWuwOIN0DYMKqyHUXJGYkR2LwFkD62g/edit#gid=0

